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® kl Oapite a®»,
■απαγγέλλει και διαψεϋδει

ποφασισμένος 
να συνεχίσει την 
εξυγιαντική 
ιιροσιιάθεια 
στον χιίιρο του 
επαγγελματικού 
ποδοσφαίρου 
δήλοχτε ο υφυ

πουργός Αθλητισμού κ. Γιώρ
γος Φλωρίδης σε συνέντευξη 
Τύπου πιν οποία παραχώρησε 
λίγο μετά την απόσυρση τηςτρο- 
πολαγίας του αθλητικού νόμου.

Διαψεύδοντας τη φημολογία 
ιπέβαλε την παραίτησή του 

στον γενικό γραμματέα του Υ
πουργικού Συμβουλ ίου κ. Σω
κράτη Κοσμίδη και έχοντας 

Ρεπορτάζ
I. ΙΊ ί’ΙΊΛΚΙΙΣ

δημόσια εκφρασμένη στο πρό
σωπό ιου ιην εμπιστοσύνη της 
κυβέρνησης διά στόματος του 
κυβερνητικού εκπροσώπου κ. 
Τηλέμαχου Χυτήρη. κατηγό
ρησε την αντιπολίτευση ότι με 
την υπαναχώρησή της επιχεί
ρησε να αποτρέψει την προ
σπάθεια για κάθαρση του πο
δοσφαίρου την οποία ο ίδιος 
ξεκίνησε.

(> κ. Φλωρίδης χαρακτήρισε 
σαθικι ια επιχειρήματα με τα ο 
ποια απετράπη η συάϊτηση των 
τροπολογιών επί ins ouaias, το-

_ _ 0 utpunoupyos ΑΒλητισμο^δηλώνει πποφυσιυμένο$_ _ _ _  
να συνεχίσει ιην προσπάθεια cEuyinvans έχονιαε ιην υποστήριξη 

ms κυβέρνησπε και καιαλογΐδει σιη Νέα Δημοκρατία 
όιι συγκαλύπτει ντόπια συμφέρονια*. Η απάντηση

ίου κ. Κεφπλογιάννη και η στάση ίου κ. ΜητρόπουΛου

νίέοντας ότι επί των ημερών ins 
ΝΔ στη διακυβέρνηση της χώ
ρας άπειρες τροπολογίες ψηφί
στηκαν με την ίδια διαδικασία 
η οποία είναι συνήθης στην κοι
νοβουλευτική πρακτική. Χαρα
κτήρισε μάλιτπα αντιφατική την 
πολιτική ms αξιωματικής αντί- 
ιιολπευσης, π οποία όπως είπε 
«ενώ κΛίπγγέλΙει τα ντόπια

Ο κ. Γιώργος 
Φλωρίδης 
(αριστερά) 

πέρασε χθες 
στην αντεπίθεση, 

σε αντίθεση 
με τον κ. Βίκτωρα 

Μητρόπουλο, 
ο οποίος επέλεξε 

την τακτική 
των χαμηλών τόνων

συμφέροντα, όταν έρχεται η 
ώρα να τα αντιμετωπίσει επι
χειρεί να τα συγκαλύψει».

Ο υφυπουργός Αθλητισμού 
απαντώντας στην ερώτηση για
τί κανένας από τους βουλευτές 
του ΠαΣοΚ που βρίσκονταν 
στην αίθουσα του Κοινοβουλί
ου δεν άίτησε τον λόγο επί ms 
διαδικασίας, υπογράμμισε κα

τηγορηματικά ότι σεβόμενοι την 
κοινοβουλετπική τάξη δεν είχαν 
κανέναν λόγο να το αράξουν. 
"Καμία διαφορετική άποψη 
δεν εκφράστηκε από βουλευ
τές του ΠαΣοΚ. Ο Πρόεδρος της 
Βουλής κ. Απόστολος Κακλα- 
μόνης όταν διαπίστωσε ότι τα 
κόμματα της αντιπολίτευσης υ
παναχώρησαν σε όσα είχαν 

συμφωνηΟεί την προηγούμε
νη ημέρα, έπρεπε να τηρήσει 
τον κανονισμό του Κοινοβου
λίου» υπογράμμισε. Από την 
πλευρά του ο βουλευτής και ει
σηγητής ms ΝΔ κ. Μανώλης 
Κεφαλογιάννης με γραιπή δή
λωσή του κατηγόρησε την κυ
βέρνηση ότι «τράπηκε σε φυ- 
γή επειδή δεν μπορούσε να 

εξασφαλίσει ούτε τη σιήριί 
των βουλευτών του ΠαΣοΚ·.

Επί της ουσίας, την ώρα πα 
ο κ. Φλωρίδης αναφερόταν «ο 
σκοτεινούς μηχανισμούς no 
καταδυναστεύουν το άθλημ. 
και καθιστούν τα πρωταθλί 
μαία όλων των κατηγοριών^ 
ναίιόπιστα, θέτοντας σε κϊν 
δυνο τις σημαντικές επενδύσω

ΑΡΗΣ Λ0ΥΚ0Π0ΥΛ0Σ

Απολογία διά 
εκπροσώπου

•Λυθείς από όσους κατήγγειλαν ευρεία χρήση απα
γορευμένων ουσιόιν στον χώρο του επαγγελματι
κού ποδοσφαίρου εμφανίστηκε χθες ενότπιον του 
αθλητικού δικαστή, προκειμένου να αναφέρει ονό
ματα και καταστάσεις. Ο εικονιέόμενος ιιρόεδρος της 
ΠΑΕ Παναχαϊκή κ. Αρης Αουκόπουλος απολογήθη- 
κε δκϊ του δικηγόρου του κ. Χάρη Γρηγορίου. Υ
ποστήριξε ότι στη γενική 
συνέλευση της ΕΠΛΕ α
πλώς εΕέφρασε τις ανη
συχίες και τους φόβους 
του για όσα ακούγονται 
περί χρήσης απαγορευ
μένων ουσιών και δεν 
γνατρίέει τίποτε περισσό
τερο παρά μόνο τις κα
ταγγελίες των ποδοσφαι
ριστών του Πανιωνίου 
Πάντιτς και Κρίστιανσεν 
και την ανακοίνωση της 
ΠΑΕ Ολυμπιακός, η οποία 
άφηνε υπόνοιες για τη 
φυσική κατάσταση των 
ποδοσφαιριστών του Πα
ναθηναϊκού. Δήλωσε μά
λιστα δικαιωμένος επει
δή, όποτς είπε ο νομικός 
του σύμβουλος, οι θέσεις
του υιοθετήθηκαν από τη γενική συνέλευση της Ε- 
ΠΑΕ, η οποία προχώρησε στην τροποποίηση των 
κανονισμών και την εφαρμογή του ελέγχου ντό
πινγκ με αίμα. Η απολογία του ιατρού της εθνικής 
ομάδας ποδοσφαίρου και επισήμου συνεργάτη της 
ΕΠΑΕ κ. Σταύρου Χάτέου, ο οποίος είχε κάνει πα
ρόμοιες καταγγελίες, πήρε αναβολή για τις 3 Οκτω
βρίου, επειδή βρίσκεται στο εξωτερικό με την ομά 
δα μπάσκετ του Παναθηναϊκού.

ι ' I εμμονή του Προέ 
I δρου ms Βουλής κ.

if» An. Κακλαμάνη
’ στον Κανονισμό ιου

ί~I I Κοινοβουλίου, αλλτι 
! Β και η υπαναχώρηση 
ϊ I των βουλευτών ms 

ΒΜ ΗΗ αντιπολίτευσης από 
mv αρχική τους θέση, ανάγκασαν 
χθες την κυβέρνηση να αποσύρει 
την τροπολογία με την οποία θα κη
ρυσσόταν έκιποπος ο πρόεδρος της 
ΕΠΛΕ κ. Β. Μητρόπουλος. II τρο-

Ρεπορτάζ 
Β. Χιωπις

πολογία θα επανακατατεθεί ως αυ
τοτελές νομοσχέδιο, όχι όμως με τη 
διαδικασία του καιεπείγοντος, γε
γονός που φανερώνει ότι και η κυ
βέρνηση θέλει σε αυτή την υπόθε
ση να κερδίσει χρόνο...

Ο υφυπουργός Αθλητισμού κ. Γ. 
Φλωρίδης προσήλθε χθες στην 
Βουλή για να υποστηρίξει την επί
μαχη τροπολογία με την οποία θε
σπίζονταν τα κωλύματα βάσει των 
οποίων δεν μπορεί κάποιος να εί
ναι μέλος ή ειδικός συνεργάτης α
θλητικού σωματείου, ομοσπονδίας 
ή αθλητικής ανώνυμης εταιρείας. Ο 
κ. Φλωρίδης είχε εξασφαλίσει νω
ρίτερα τη συναίνεση των κομμάτων 
να συέητηθεί η τροπολογία, παρ’ 
ότι ήταν άσχετη με το συζητούμε- 
νο νομοσχέδιο για την προσαρμο
γή στο ευρώ, μέσω διαβουλεύσεων 
που ανέλαβε ο Πρόεδρος της Βου
λής κ. Κακλαμάνης.

Ομως ο Πρόεδρος ms Βουλής θε
ώρησε σκόπιμο να ρωτήσει και πά
λι τα κόμματα αν συμφωνούν να συ-

Η τυπικότητα του κ. Κακλαμάνη κι
_ _ _ _ _ _ Η κάΒυρση...
__ _ _ _ _ _ πνπρύλλετπι, 

καθώ3 αηοαάρΒηκε
_ _ _ _ _ _ η τροπολογία

περί κωλυμάτων 
αθλητικών παραγόντων 
και επανακατατέΒηκε 

_ _ _ _ _ _ ωυαυιόνομο 
νομοσχέδιο 

που θα συδηιηθεί
_ σιη Βουλή 

στα τέλη Οκτωβρίου

Εγκλωβισμένο στα δίχτυα 
της αναξιοπιστίας 

το ελληνικό ποδόσφαιρο 
προκάλεσε το ενδιαφέρον 

των βουλευτών, αλλά...

άππθεί η τροπολογία, με αποτέλε
σμα ο ένας μετά τον άλλο οι εκ
πρόσωποι των κομμάτων της αντι
πολίτευσης να αρχίσουν να 
διατυπώνουν αντιρρήσεις και επι

φυλάξεις, παρά τη δήλωση του κ. 
Φλωρίδη ότι υπάρχει κατεπείγουσα 
ανάγκη να θεσπιστεί αμέσως η νέα 
ρύθμιση.

«Δεν υπάρχει καμιά κατεπεί

γουσα ανάγκη. Υπι 
βεντέτα ανάμεσα ι 
γιι Αθλητισμού κσ 
της ΙΊΙΑΙ·» τόνισε ο 
ΝΔ κ. Εμ. Κεφαλογ


